

Title (en)

Fitting for fixing a front plate.

Title (de)

Beschlag zur Frontplattenbefestigung.

Title (fr)

Ferrure pour la fixation d'un panneau frontal.

Publication

**EP 0510346 A1 19921028 (DE)**

Application

**EP 92104352 A 19920313**

Priority

DE 4113072 A 19910422

Abstract (en)

1. Fitting for fixing a front panel, in particular for front panels of furniture drawers which are adjustable laterally and in height. 2. The object of the invention is to provide a fitting for fixing a front panel, which fitting allows simple fastening of such a front panel without additional fixing material and whose adjustment mechanism is arranged in the region of the drawer which is not directly visible, and remains easily accessible, irrespective of the installation position. 2.2 The object is achieved in that each side frame is assigned at least one fitting which is fixed adjustably on the back (27) of the front panel (25) and has catch means which engage in catch means on the side frame. 2.3 This fitting is used, in particular, in side frames consisting of profiles. <IMAGE>

Abstract (de)

1. Beschlag zur Frontplattenbefestigung, insbesondere für seiten- und höhenverstellbare Frontblenden von Möbelschubkästen. 2. Aufgabe der Erfindung ist es, einen Beschlag zur Frontplattenbefestigung zu schaffen, der eine einfache Festlegung einer solchen Frontplatte ohne zusätzliches Befestigungsmaterial erlaubt und dessen Verstellmechanismus im nicht unmittelbar sichtbaren Bereich des Schubkastens angeordnet ist und unabhängig von der Einbaulage leicht zugänglich bleibt. 2.2 Die Lösung erfolgt dadurch, daß jeder Seitenzarge mindestens ein Beschlag zugeordnet ist, der auf der Rückseite (27) der Frontblende (25) justierbar festgelegt ist und Rastmittel aufweist, die in Rastmittel der Seitenzarge eingreifen. 2.3 Verwendung findet dieser Beschlag insbesondere bei aus Profilen bestehenden Seitenzargen. <IMAGE>

IPC 1-7

**A47B 88/00**

IPC 8 full level

**A47B 88/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 88/956** (2016.12); **A47B 2088/952** (2016.12)

Citation (search report)

- [A] US 3901572 A 19750826 - LITCHFIELD LEON G
- [A] DE 8531302 U1 19860717

Cited by

ITMI20130158A1; US5718492A; US2015305499A1; US9961997B2; WO2014122003A1; WO2013040614A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE FR GB LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0510346 A1 19921028; EP 0510346 B1 19940914; AT E111317 T1 19940915; DE 4113072 A1 19921029**

DOCDB simple family (application)

**EP 92104352 A 19920313; AT 92104352 T 19920313; DE 4113072 A 19910422**